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متن پرسش

باسمه تعالی. سلام. شما طنز «دکتر سلام » رو که مال خبرگزاری دانشجوست را می بینید؟ نقدهاش اثر

گذاره و به نظر کار هنری خوبی از جبهه ی انقلاب اسلامیه. نظر شما چیه؟ آیا این نوع نقد که با طنز

درآمیخته از نظر اخلاقی مورد تاده؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلامعلیکم: بنده قبلاً نیز عرض کردم کار سالم و مفیدی است. موفق باشید


